
KS Ajdovščina
Priprava na volitve v organe SZDL- Koordinacijski odbor za kadrovska

vprašanja in volitve je na seji 9. februarja razpravljal o evidentiranju možnih
kandidatov za prevzem družbenopolitičnih obveznosti v organih krajevne
konference SZDL in krajevne samouprave. Pripravil bo ustrezno gradivo
(dopis, popisnice) in sicer posebej za hišne svete in posebej za DPO. Pogovo-
rili se bodo tudi s predsednikom sveta ZK in sekretarji obeh osnovnih organiza-

- cij ZK. Predsedstvo KK SZDL in svet KS pa bosta predlagala že sedaj aktivne
člane, ki bi bili ie naprej pripravljeni delati v organih SZDL oziroma KS. Odbor
je pripravil tudi okvirni program in rokovnik opravil za izvedbo volitev.

* • •
Titova 25 - Pisanje v sredstvih javnega obveščanja (Delo, Dnevnik, Mladina)

so člani sveta KS na seji (17. februarja) in predsedstvo KK SZDL (na seji
19.februarja) ocenili kot senzacionalistično. Žal se nihče izmed »obveščeval-
cev« javnosti ni pozanimal na kraju samem - torej v krajevni skupnosti -
kakšna je druga plat medalje. Stališče KS Ajdovščina o primeru Titova 25 (vseh
samoupravnih organov, DPO in društev), ki je bilo posredovano ustreznim
občinskim in republiškim upravnim organom, pa je kljub pritiskom nespreme-
njeno.

* • *

Razprava o programsklh zasnovah - Delegacija za zbor KS je na svoji seji
23.februarja obravnavala programske zasnove za ureditvena območja in
podala načelno ugotovitev, da v njih ni čutiti prizadevanja za humanizacijo
življenja v središču mesta. Imela je tudi več konkretnih pripomb. Delegati so
ugotovili, da so delavci zimske službe med velikim sneženjem v januarju zelo
malomarno ravnali s komunalno opremo mestnih ulic. Podrtih je bilo veliko
obcestnih stebričkov, zdrobljenih robnikov, prevrnjenih in razbitih cvetličnih
korit, ki so jih zatem odpeljali v Ljubljanico Vprašali so, kdo je nadziral njihovo
delo, kdo je dovolil, da so se z najtežjo gradbeno mehanizacijo lotili snega, ki
ni tehtal niti 100 kg/m3 in kdo bo poravnal nastalo škodo. Komunala doslej še
nikoli ni bremenila malomarnega izvajalca. Spraševali so tudi, kje je bila
komunalna inšpekcija ob sneženju 19. in 20. februarja, ko so bili pločniki
(razen pred prostori KS Ajdovščina) neočiščeni. Zanimalo jih je tudi, kako
dolgo bodo neredno obratovale tekoče stopnice v podhodu Ajdovščina, kjer bi
morali čimprej postaviti nadstrešek in sicer na obeh straneh.

* * •
Predlogi za priznanja in nagrade - Komtsija za priznanja, odlikovanja in

nagrade pri KK SZDL je obravnavala številne predlogeza priznanja za leto 1986
in jih predložila predsedstvu v sprejem


